
WE.0003.0003.2025                                                                            Kalisz, 14 maja 2025 r.
D2025.04.03153

Pan
Marcin Małecki
Radny 
Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny, 

w uzupełnieniu odpowiedzi na Pana interpelację, dotyczącą szkoleń 
dietetycznych i profilaktyki nowotworowej w kaliskich szkołach i przedszkolach, 
informuję, że w roku szkolnym 2024/2025 Powiatowa Stacja Sanitarno-
Epidemiologiczna przeprowadziła 9 szkoleń na temat dietetyki, w następujących 
jednostkach: Publiczne Przedszkole nr 9, Publiczne Przedszkole nr 19, Szkoła 
Podstawowa nr 2, Szkoła Podstawowa nr 4, Zespół Szkolno-Przedszkolny nr 4, 
Zespół Szkolno-Przedszkolny nr 6, Zespół Szkół Ekonomicznych, Zespół Szkół 
Gastronomiczno-Hotelarskich, Zespół Szkół Techniczno-Elektronicznych.

Poniżej przedstawiam spis jednostek oświatowych, w których w roku 
szkolnym 2024/2025 odbyły się szczepienia HPV (w nawiasach liczba 
zaszczepionych uczniów): Szkoła Podstawowa nr 1 (38), Szkoła Podstawowa nr 2 
(34), Szkoła Podstawowa nr 3 (20), Szkoła Podstawowa nr 4 (14), Specjalny Ośrodek 
Szkolno-Wychowawczy nr 2/Szkoła Podstawowa Specjalna nr 5 (1), Szkoła 
Podstawowa nr 8 (40), Szkoła Podstawowa nr 9 (45), Szkoła Podstawowa nr 10 (58), 
Szkoła Podstawowa nr 11 (3), Szkoła Podstawowa nr 12 (4), Zespół Szkolno-
Przedszkolny nr 4/Szkoła Podstawowa nr 13 (17), Szkoła Podstawowa nr 14 (13), 
Zespół Szkolno-Przedszkolny nr 1/Szkoła Podstawowa nr 15 (27), Szkoła 
Podstawowa nr 16 (36), Szkoła Podstawowa nr 23 (12), Zespół Szkół nr 9/Szkoła 
Podstawowa nr 24 (17 – uczniowie zgłoszeni).

Jako powód małej liczby zaszczepionych uczniów szkoły podają: brak 
współpracy z jednostką zajmującą się szczepieniami (mimo wysłanej przez szkołę 
prośby do przychodni), trudności szkoły w pozyskaniu chętnych lekarzy gotowych 
do przeprowadzenia szczepień na terenie szkoły, brak zainteresowania rodziców, 
działania rodziców „antyszczepionkowców”.

Łączę wyrazy szacunku

                                                                                 Prezydent Miasta Kalisza
    /…/

  Krystian Kinastowski  



Kalisz, 08.05..2025 roku 

 

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

                                                                                 ODPOWIEDŹ NA INTERPELACJE 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza proszę ponownie o odpowiedź w poniższej sprawie. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 
 
W związku z powagą omawianych tematów zdrowotnych. Proszę o informację o którą 
zapytałem w mojej interpelacji dotyczącej szkoleń dietetycznych w przedszkolach i profilaktyki 
nowotworowej ( HPV) w szkołach.  
W których przedszkolach i szkołach odbyły się takie szkolenia, a w których jeszcze nie, bądź z 
nich zupełnie zrezygnowano? 
 
 
 
 
 

 
 
 
                                                                                                    Z wyrazami szacunku 

 

                                                                                       

                                                                                                              Marcin Małecki 

                                                                                                     Radny Miasta Kalisza 

                                                                

 

 

 

                                                                                                                           



Kalisz, 18 kwietnia 2025 r.

WE.0003.0003.2025
D2025.04.02385

Pan

Marcin Małecki

Radny Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny, 

W odpowiedzi na Pana interpelację dotyczącą szkoleń dietetycznych i profilaktyki 
nowotworowej w kaliskich szkołach i przedszkolach informuję, co następuje:

1) W roku szkolnym 2024/2025 Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna 
przeprowadziła 9 szkoleń na temat dietetyki, w 7 szkołach i w 2 przedszkolach. 
Szkoły prowadzą także własne działania w tym zakresie.

2) Na początku września 2024 r. Wydział Edukacji poinformował wszystkie szkoły 
podstawowe o zasadach wspólnego programu Ministerstwa Edukacji Narodowej 
i Ministerstwa Zdrowia dotyczącego dobrowolnych szczepień przeciw wirusowi 
HPV dla uczniów od 9 do 14 roku życia. W roku szkolnym 2024/2025 we wszystkich 
szkołach przeprowadzono akcję informacyjną na temat szczepień HPV, 
w 16 szkołach szczepienia odbyły się na ich terenie, a w pozostałych 7 szkołach we 
wskazanej przychodni POZ. W tym drugim przypadku szkoły nie posiadają 
informacji o ilości zaszczepionych uczniów. Wg danych Powiatowej Stacji 
Sanitarno-Epidemiologicznej w Kaliszu łącznie zaszczepiono 418 uczniów.

                                                                                   w z. Prezydenta Miasta Kalisza
         /…/

       Grzegorz Kulawinek
           Wiceprezydent Miasta Kalisza   



Kalisz, 07.04.2025 roku 

 

Marcin Małecki 

Radny Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

                                                                                  INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza proszę o informację w sprawie szkoleń dietetycznych i 

profilaktyki nowotworowej, prowadzonych m.in. przez kaliski sanepid w kaliskich szkołach i 

przedszkolach. 

 

Szanowny Panie Prezydencie. 
 
 
W związku z tym, że mamy w Polsce najbardziej otyłych 12-13 latków w Europie. Kaliski sanepid 
prowadzi szkolenia/pogadanki na temat dietetyki w kaliskich przedszkolach i szkołach. Proszę o 
informację w których przedszkolach i szkołach odbyły się już takie szkolenia.  
 
Drugie pytanie dotyczy tylko kaliskich szkół podstawowych.   
We wrześniu 2024 roku ruszył wspólny program Ministerstwa Edukacji Narodowej i Ministerstwa 
Zdrowia, dotyczący szczepień na HPV dla uczniów 9 -14 lat. MEN i MZ przygotowało szereg 
materiałów informacyjnych, pomaga w tym także Powiatowa Stacja Sanitarno-Epidemiologiczna. 
Dyrektorzy otrzymali informatory dotyczące organizacji szczepień na terenie szkoły, zasad współpracy 
z przychodnią POZ.  MEN i MZ przygotowały również scenariusze lekcji o szczepieniach przeciw HPV 
i samej profilaktyce nowotworów wywoływanych przez ten wirus. 
 
Proszę o informację w jakich szkołach podstawowych odbyły się już takie akcje i z czego wynikają 
powody braku skuteczności i braku samych szkoleń w niektórych kaliskich szkołach podstawowych. 
 
Przypomnę tylko, że rak szyjki macicy jest czwartym pod względem częstości występowania 
nowotworem występującym u kobiet. 
 

 
                                                                                                              Marcin Małecki 

                                                                                                     Radni Miasta Kalisza 

                                                                

 

 

 

                                                                                                                           


